
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice  
Pod Zahrádkami 120, 665 01 Rosice 

skolskaradarosice@seznam.cz 
 
 
Zasedání Školské rady číslo: 4 

Datum konání: 2. 10. 2012 

 

Za zřizovatele byli přítomni: 

- 

 

Za zástupce rodičů: 

Ing. František Pokorný 

Lenka Mecerodová 

Andrea Hájková 

 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: 

PaedDr. Jaroslava Kroupová 

Mgr. Pavla Šoltésová 

Mgr. Valerie Vladíková 

 

Omluveni: 

Ing. Zdeněk Švihálek 

Lukáš Volánek, DiS 

Bc. Eva Veverková 

 

Jednání bylo zahájeno v 16. 00 hod v budově ZŠ Rosice. 

 

Program zasedání: 

1. Uvítání a zahájení zasedání ŠR 

2. Schválení dokumentů spadajících do kompetencí ŠR 

3. Stanovení termínu další schůzky 

4. Diskuse 

 

 



ad 1) Jednání bylo zahájeno uvítáním všech členů předsedou Ing. Františkem Pokorným, 

který všechny seznámil s programem tohoto jednání. Zápisem byla pověřena Mgr. Pavla 

Šoltésová  a ověřovatelkou zápisu paní Andrea Hájková. 

 

ad 2) Předseda Ing. František Pokorný rozeslal členům dokumenty, které budeme projednávat, 

a každý se seznámil s jejich obsahem. Jedná se tyto dokumenty: 

- Výroční zpráva školy za školní rok 2011/12 

Všichni členové se shodli, že výroční zpráva školy je v souladu s platnou školskou 

legislativou. Je obsáhlá a důkladně zpracovaná. Zástupci rodičů byli překvapeni množstvím 

vzdělávacích oblastí a aktivitami, které na škole fungují. 

- Řád školní družiny 

V dokumentu Řád školní družiny se jednalo o dvě změny. S těmito změnami nás seznámila 

PaedDr. Jaroslava Kroupová. 

První změnou je bod c), kde zákonný zástupce dítěte má za povinnost při změně odchodu 

dítěte ze ŠD napsat tuto informaci na zvláštní tiskopis – „Omluvenka ze školní družiny“, 

kterou si vychovatelka zakládá. Omluvenky rodiče dostanou s nástupem do ŠD nebo jsou ke 

stažení na webu školy.   

Druhou změnou je bod d) , zde jde o termín platby za zájmové vzdělávání ve školní družině. 

Finanční částka se platí do 20. dne daného měsíce. 

- Dodatek k ŠVP 

Tento dodatek č. 5 nám opět vysvětlila PaedDr. Jaroslava Kroupová. Mluví se v něm o 

změnách v anglickém jazyce v 1. a 6. ročníku a zařazení rozšiřujícího učiva do matematiky 

v 5. ročníku. Předseda Ing. František Pokorný shrnul, že jde o akceptovanou změnu 

odpovídající RVP.  

- Návrh rozpočtu příspěvkové organizace a odpisový plán 

Oba dokumenty byla bez připomínek. 

 

ad 3) Další zasedání ŠR bylo dohodnuto na 28. 5. 2013. 

ad 4) Diskuse 

- Paní Hájková – dotaz ze strany rodičů, zda neuvažujeme o zařazení předmětu 

morálky, zásady slušného chování apod. jako samostatný předmět výuky.  

Paní Vladíková -  tyto oblasti jsou zařazeny v preventivním programu školy a prolínají 

předměty jako průřezová témata.  

- Paní Hájková – zda by nemohla být zřízena anonymní schránka důvěry.  



Paní Kroupová – schránka pro žáky je ve škole, žáci vědí, kam mohou psát. Dotazy 

nebo stížnosti řeší metodik prevence p. Špačková.  

Pan Pokorný – anonymní schránka pro rodiče vede k velkému množství stížností, ale 

bez jakýchkoli podkladů. Proto je nelze řešit. 

- Paní Mecerodová – dotaz týkající se školního výletu třídy 7. A, která nebyla 

v loňském roce na školním výletě.  

Paní Kroupová – školní výlet není povinný. Podrobnosti zjistí u p. Dočkalové – třídní 

učitelky. 

- ŠR byla požádána o pomoc při akcích pořádaných školou (např. ples ZŠ), kde by škola 

ocenila každou sílu při organizaci nebo na samostatné akci. 

- ŠR byla pozvána na Den otevřených dveří v ZŠ dne 7. prosince 2012. 

 

Jednání bylo ukončeno v 17:15 hod. 

 

Zapsala: Mgr. Pavla Šoltésová 

Zápis ověřila: Andrea Hájková 

 

 


